

Dear Parents/Guardians,

We hope you and your families are doing well. Thank you once again for your continued support in the implementation of Distance Learning at our school.

This correspondence serves to inform you of upcoming year end assessments for Arabic.

Grade 6, 7, 8 and 9 students will be sitting a 30-minute online examination.

These will take place via Google classroom, in the same classes that have been used for normal lessons up to this point.

Arabic teachers will host revision sessions in the week before these examinations, following the normal timetable. During these revision lessons, teachers will further explain the format and nature of the assessments so as to prepare students as well as possible. Please ensure your child/children continue to attend all timetabled sessions as required.

The dates and times of these examination will be as follows:

Arabic: Sunday the 7th of June from 09:30 to 10:00

Please do not hesitate to contact us should you have any questions of queries.

Kind Regards Ibrahem Alqabbani Head of Arabic

Email: ibrahem.alqabbani@rakacademy.org



















أعزائى أولياء الأمور الكرام،

نتمنى أن تكونوا جميعا بخير، ونشكركم جميعا على تعاونكم المستمر والفعال في عملية التعلم عن بعد بالمدرسة، وقد أرسلنا لكم تلك الرسالة لإطلاعكم على المستجدات الخاصة باختبار نهاية العام في مادة اللغة العربية

سيتم إجراء اختبار نهاية العام للصفوف 6 و 7 و8 و9 ، لمدة 30 دقيقة فقط ، عبر برنامج (Classroom oogleG)

سيقوم المعلمون بتقديم حصص للمراجعة مع الطلاب، وفقا للجدول المرفق بتلك الرسالة، وخلال تلك الحصص سيطلع المعلمون طلابهم على كيفية أداء الاختبار

لذا ، نرجومن حضراتكم حث أبنائكم على حضور تلك الحصص ، وفقا للجدول المعلن للتعرف على كل ما ينبغى عليهم عمله أثناء الاختبار

سيكون موعد الاختبار وفقا للتالى:

الأحد 2020/06/07 ، الساعة 8:30 - 09:00 صباحا

لمزيد من التفاصيل أو الاستفسارات يرجى التواصل مع رئيس قسم اللغة العربية

مع خالص تحياتي و تقديري،

إبراهيم القبانى

Email: ibrahem.alqabbani@rakacademy.org















